
Referat af Afdelings Bestyrelsesmøde D 14-08-2012  kl. 18.00        

Til stede: Khalid, Abdullah, Abdellatif, John, Rene, Mohammed,                                    

Ali ferie, Husni ? 

 

Vi startede mødet efter en lang og velfortjent sommerferie, der var besøg af to 

repræsentanter fra Firmaet ISTA. Da vi er i gang med at finde den bedste af de 

udbyder der er til vores afdeling, fremlagde gæsterne deres bud på radiostyrede 

målere til vores ca. 1700 radiatorer her i afdelingen, vi gennemgik tallene og stillede 

de nødvendige spørgsmål, så vi senere kan sammenligne med de andre tilbud vi har 

fået.   

Vi har fået en kopi af forslag til lokalplan 266, som handler om bygning af 

dagligvarebutik i nærheden af Balders vej, kommunen ville høre om vi har nogle 

indvendinger eller spørgsmål til projektet. Og det har vi ikke. 

Der er repræsentantskabsmøde d. 29-08-12 i kildemarken, og der er to fra 

bestyrelsen der deltager. 

Vi har omsider haft en tekniker fra you See, herude og justeret returveje på de 

forskelige enheder rundt omkring i blokkene. 

Der er nogle få der har haft problemer med at komme på en ftp’ server, der tages 

fat i dansk kabel tv’s teknikker for at finde ud af om problemet ligger i anlægget eller 

hos den enkelte kunde. 

Der bliver afholdt kultur og Eid fest d. 16 september i beboerhuset som de to 

forgående år, opslag i opgangene er på vej. 

Familiedag i ahornhallen som afdelingen er med til støtte bliver afholdt d. 29 

september, opslag bliver snarest hængt op. 

Vores gammel switch bliver solgt til højestbydende og pengene går tilbage i 

driftskontoen.  

Vi invitere parkeringsfirmaet med til næste møde for at tale om selve driften, og er 

der ting vi kan forbedre eller gøre anderledes. 

 

 

Næste møde d. 11-09-2012 kl. 18.00 

MVH 

Khalid Elbahi    


